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................................               ................................... 
Iris Johnsson                   Marianne Wikenbrandt  
 
 
Ordförande:                      Iris Johnsson (PRO) 
 
Ledamöter:                      Marianne Wikenbrandt (SPF) 
                                         Sven Larsson (PRO) 
                                         Berta Eriksson (PRO) 
                                         Eva Andersson (PRO) 
                                         Lennart Söder (SPF) 
                                         Maj-Britt Gustavsson (PRO) 
                                         Anders Liljeberg (PRO) 
                                         Bo Werner (SPF) 
                                         Mats Dahlbom (SPF)  
 
 I tjänsten deltog Birgitta Carlander, mas, på avdelningen för 
äldre och funktionshindrade. 
 
1. Sammanträdet öppnades. Nya ledamöter hälsades välkomna.  
 
2. Val av ordförande och vice ordförande för 2005 

Omval gjordes. Iris Johnsson fortsätter att vara ordförande 
och Marianne Wikenbrandt vice ordförande. 
 

3. Dagordningen godkändes med ett tillägg under punkt 7, 
rådets verksamhetsberättelse för 2004 och en strykning 
under punkt 6, inkomna protokoll, Kommunstyrelsens 
protokoll från 04 12 02 kommer upp på nästa möte.  
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4. Till justerare valdes Iris Johnsson och Marianne 
Wikenbrandt. 

 
5. Godkännande av Lokala Pensionärsrådets protokoll från  

04 12 09. Läggs till handlingarna. 
 

6. Anmälan av inkomna protokoll: 
• Lokala handikapprådet 04 12 17. Läggs till handlingarna   
 

7.  Rapporter och skrivelser. 
• Balanslistan, bilaga 1 

Guldkant/Samverkansgrupp/Trygghetsringningen. 
Fortsätter som tidigare. De nya ledamöterna informerades 
om verksamheterna.   
Utemiljön. Alla uppmanas av Bo Werner att höra av sig när 
man ser brister i utemiljön. Eva Andersson informerade om 
att brev kommit från Berit Mårtenson på Gatu- och 
fastighetskontoret, angående tillgänglighetsprojektet. De 
kommer att återkomma när man fattat beslut hur arbetet med 
tillgänglighetsguiden skall fortsätta.    
Marta Csiki, stadsdelsförvaltningens tekniska avdelning och 
Berit Mårtenson, inbjuds till rådets sammanträde i mars 
alternativt april.  
 

• En halv utbildningsdag planeras för rådet. Den kommer att 
innehålla information om stadsdelens och förvaltningens 
ansvarsområden, rådets uppgift, lagar(SOL, LSS, HSL),  
ärendehantering(remisser, motioner)  
 

• Remiss ”Cykelplan för Stockholms ytterstad”, ordförande 
och vice har haft materialet. Intresse fanns av flera att läsa 
remissen. I övrigt inga kommentarer. 
 

• Lokala pensionärsrådets verksamhetsberättelse, bifogas 
protokollet. 

  
• Ändring av instruktion för kommunstyrelsens    

 pensionärsråd samt för de lokala pensionärsråden. 
 Ledamöterna har fått utlåtande 2004:180 RV11, 
 för att ta del av de beslut som fattats. Det        
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 lokala pensionärsrådet heter sedan 2005 01 01,   
 Stadsdelsnämndens pensionärsråd, SPR. 
 Sven Larsson framför vikten av att tydliggöra att rådet inte 

är politiskt tillsatt utan nomineringar sker från respektive 
pensionärsförbund.    

 Frågan om deltagande från andra pensionärsorganisationer 
än SPF och PRO togs åter upp, inget svar har kommit från 
Kommunstyrelsen på Iris Johnssons brev.  

 I den nya instruktionen står att rådens ledamöter skall 
nomineras av pensionärsorganisationerna proportionellt i 
förhållande till organisationernas medlemsantal i 
stadsdelens geografiska område. Möjlighet finns att 
adjungeras till rådet.     

     
8.  Information från nämnden och förvaltningen. Vid senaste   
     nämndmötet den 3 januari togs beslut om nomineringarna.   
     Rådet anser att information bör ges till ledamöterna när     
     nämnden tagit beslutet.  
     Information gavs om det tjänsteutlåtande som skrivits med  
     anledning av Trygghetsringningens ansökan om bidrag till  
     fortsatt verksamhet. Rådet hade inga invändningar. 
     Förvaltningens tjänsteutlåtande angående Äldrevårdscentral   
     i västerort, bifogas protokollet. 
 
9. Övriga frågor. 

Stort tack framfördes för en trevlig och god julmiddag. 
 

     Påminnelse att kontakta ekonomiavdelningen för   
     skatteavdrag på mötesarvodet. 
 
     Rådet fattade beslut att skicka en skrivelse till nämnden om  
     önskan att även vår stadsdel får en ”fixarKalle/Martin  
     Timell” till äldreomsorgen. Eva Andersson och Sven  
     Larsson ansvarar för det   
 
     Broschyrer om nya avgifter inom äldreomsorgen delades ut. 
 
     Inbjudan till Socialstyrelsens äldredagar den 7-8 mars. Bo     
     Werner och Iris Johnsson går varsin dag. 
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     Eva Andersson informerar om att deras HSB förening   
     skrivit en motion till HSB om att det bör byggas lägenheter  
     anpassade för äldre och funktionshindrade. Lägenheterna  
     skall ligga i markplan och ha en liten trädgårdstäppa.   
 
     Ny uppdaterad informationsbroschyr om SPR skall göras.  
 
     Alla uppmanas också att fundera över om det finns någon   
     plats/verksamhet där rådet kan göra studiebesök.   
 
     
 
      
10. Mötet avslutas. 
 
 
 
Bilagor.  
1. Balanslista   
2. Verksamhetsberättelse för 2004 
 
För anteckningarna svarade: 
 
 
 
 
Birgitta Carlander 


